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Zápis č. 3/2019 
Z Valné hromady SOTM, konané 3. září 2019 v 17.00 hodin v sídle SOTM 

 
Valná hromada byla řádně svolána, předseda konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina 
zástupců obcí, je tedy usnášení schopná. 

Přítomni:  dle prezenční listiny 
Jednání Valné hromady Sdružení obcí Toulovcovy Maštale konané 3. září 2019 proběhlo v době 
od 17:00 hodin do 19:00 hodin. Jednání zahájila a řídila Lucie Oherová, ředitelka svazku. 

Program: 
1. Kontrola úkolů z minulých usnesení 
2. Hospodaření DSO k 31. 08. 2019 
3. Rozpočtové změny 
4. Střednědobý výhled rozpočtu na obd. r. 2020 až 2023 
5. Aktualizace vnitřních směrnic DSO 
6. Podání žádosti o dotaci do programu Podpora činnosti a provozu turistických 

informačních center v Pardubickém kraji 
7. Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu Příspěvky a záštity kanceláře hejtmana na 

realizaci projektu „Na Terezku bez bariér“ a přijetí dotace 
8. Mimořádný členský příspěvek města Proseč SOTM 
9. POV 2019 
10. Podání žádosti o dotaci do Programu obnovy venkova na rok 2020 
11. Merida Cyklo Maštale 2019 vyúčtování 
12. Novohradský sraz veteránů 
13. Projekt na Terezku bez bariér 
14. Různé (průběh realizace projektů infrastruktury CR, kalendáře,..) 
15. Schválení návrhu na usnesení 

 
 
Schválení programu Valné hromady 

Přednesený návrh na program Valné hromady byl bez připomínek a doplnění schválen všemi 
hlasy.  
 

Volba návrhové komise 

Návrhová komise: Tomáš Abraham, Luboš Šplíchal 
Návrhová komise byla schválena všemi hlasy. 
Volba ověřovatelů zápisu 

Ověřovatelé zápisu: David Šimek, Martin Olbrich 
Ověřovatelé zápisu byli schváleni všemi hlasy. 
 
1. Kontrola úkolů z minulých usnesení 

č. 2/2015 ředitelce SOTM dořešení přípojky NN na rozhledně Borůvce – splněno 

 

Valná hromada bere na vědomí zprávu o plnění usnesení.  
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2. Hospodaření DSO k 31. 08. 2019 

K datu 31. 08. 2019 vykazuje sdružení obcí ve svém účetnictví následující skutečnosti: 
� příjmy ve výši 2. 942. 893,04 Kč / rozpočet po změnách ve výši 3.184,7 tis. Kč, tj. plnění na 

92,4 % 
� výdaje ve výši 2.319.028,62 Kč / rozpočet po změnách ve výši 3.084,7 tis. Kč, tj. plnění na 

75,2 % 
Příjmy jsou tvořeny z 50 % z přijatých transferů (členské příspěvky + přijaté dotace) a z 50 % z 
příjmů z vlastních činností (rozhledny, ubytovna, cyklozávody, prodej zboží, reklamní služby, 
pronájem). Do výdajové části rozpočtu se promítá čerpání nákladů spojených s realizovanými 
projekty: 

� 2 projekty z Programu Podpora budování infrastruktury cestovního ruchu v Pkr /doposud 
čerpáno 131.092 Kč 

� projekt „Na Terezku bez bariér/ doposud čerpáno 103.065,40 Kč 
� závod Cyklo Maštale 2019 / doposud čerpáno 264.342,52 Kč 
� program obnovy venkova / doposud čerpáno 289. 866 Kč 

Prostředky z POV prozatím čerpaly 4 obce z 10 zúčastněných členských obcí.  Zbývající obce jsou 
vyzvány k urychlení realizace svých projektů a k včasnému předložení účetních dokladů (nejzazší 
termín je 30. 11. 2019), aby mohla být celá dotace včas vyúčtována (20. 12. 2019). 

� náklady spojené s provozem DSO – od počátku roku 570.576,04 Kč (osobní náklady 465 
tis. Kč, služby 48 tis. Kč, energie 17 tis. Kč, materiální náklady 7 tis. Kč, stravenky 10 tis. 
Kč, ostatní náklady 24 tis. Kč). 

� náklady spojené s jednotlivými činnostmi DSO / doposud čerpáno 746 tis. Kč (nákup 
turistického zboží, náklady na provoz ubytovny, rozhleden, Muzea dýmek). 

 
Finanční prostředky na běžných účtech DSO vykazují k datu 31. 08. 2019 zůstatek ve výši 1. 826. 
445, 73 Kč. 
Konečný zůstatek pokladny ve výši 341.780 Kč. Výše zůstatku nesplacené jistiny na úvěrovém 
účtu u ČS činí 169. 340, 36 Kč. 
 

Valná hromada bere na vědomí hospodaření DSO k 31. 8. 2019. 
 
3. Rozpočtové změny  
RO č. 4:  Financování projektu „Na Terezku bez bariér“ - příjem finančních darů a dotací +čerpání 
projektu. 
RO č. 5: Finanční vypořádání sportovní akce „Cyklo Maštale 2019“ s generálním partnerem 
městem Proseč. 
 
Valná hromada schvaluje rozpočtové opatření č. 4. a č. 5. Rozpočtová opatření jsou přílohou 
tohoto zápisu. 
Pro: 10, Zdržel se: 0, Proti: 0 
 
4. Střednědobý výhled rozpočtu na obd. r. 2020 až 2023 

V souladu s § 3 zák. č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů v platném 
znění (dále jen „zákon“) schvaluje Valná hromada DSO návrh „Střednědobého výhledu rozpočtu“ 
na období roků 2020 až 2023, který byl v souladu s § 3, odst. 3 „zákona“ zveřejněn na úředních 
deskách členských obcí ve dnech 16. 08. až 03. 09. 2019. Jeho schválením se ruší předchozí 
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„Střednědobý výhled rozpočtu na období let 2019 až 2021“, který byl schválen Valnou hromadou 
dne 18. 12. 2017.  

Valná hromada schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu na obd. r. 2020 až 2023. 
Pro: 10, Zdržel se: 0, Proti: 0 

5. Aktualizace vnitřních směrnic DSO 

Valná hromada bere na vědomí, že jsou s platností od 01. 09. 2019 aktualizovány následující 
vnitřní směrnice:  

� č. 02/2019 směrnice o finanční kontrole, která v souladu s vyhláškou č. 126/2019 Sb. 
ukládá dobrovolným svazkům nové povinnosti v oblasti finanční kontroly, ruší směrnici č. 
01/2009 platnou od 01. 01. 2009 

� č. 03/2019 Směrnice k časovému rozlišování, náklady, výnosy a dohadné položky v 
účetnictví, ruší směrnici č. 01/2010 účinnou od 01. 01. 2010 

� č. 04/2019 Směrnici o podrozvaze, ruší směrnici č. 02/2010, účinnou od 01. 01. 2010 
� č. 05/2019 Směrnice k rozpisu rozpočtu / nová. 

 
Valná hromada bere na vědomí aktualizaci vnitřních směrnic DSO. 
 
6. Podání žádosti o dotaci do programu Podpora činnosti a provozu turistických 

informačních center v Pardubickém kraji 

Ředitelka svazku informovala přítomné o dotaci na provoz IC na rok 2019. Příjem žádostí probíhal 
v době od 1. 7. 2019 do 31. 7. 2019. Alokované prostředky na tento titul jsou 2 mil. Kč. (stejně jako 
2018) V loňském roce SOTM obdrželo dotaci ve výši 50 487 Kč. Na letošní rok SOTM zpracovalo 
a podalo žádost v termínu s rozpočtem 111 tis. Kč. – vyšší z důvodu členství v ATIC, otevírací 
doba IC bude mimo sezónu i v sobotu pro splnění požadavku. Součástí žádosti jsou náklady na 
propagační materiál 2DL, jazykové mutace na webu a aktualizace struktury webu, certifikace ATIC, 
mapová aplikace, účast na veletrzích, částečná úhrada mzdových nákladů, spotřební materiál. 
 
Valná hromada schvaluje podání žádosti o dotaci do programu Podpora činnosti a provozu 
turistických informačních center v Pardubickém kraji. 
Pro: 10, Zdržel se: 0, Proti: 0 
 
7. Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu Příspěvky a záštity kanceláře hejtmana na 

realizaci projektu „Na Terezku bez bariér“ a přijetí dotace 

 
Valná hromada schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu Příspěvky a záštity kanceláře 
hejtmana na realizaci projektu „Na Terezku bez bariér“ č. smlouvy KH/19/23809 a přijetí dotace ve 
výši 25 000 Kč na realizaci projektu „Na Terezku bez bariér“. 
Pro: 10, Zdržel se: 0, Proti: 0 
 
8. Mimořádný členský příspěvek města Proseč SOTM 

 
Valná hromada schvaluje mimořádný členský příspěvek města Proseč SOTM ve výši 20 000 Kč 
na úhradu nákladů spojených s realizací akce „Na Terezku bez bariér“.  Právní úkon byl projednán 
na jednání Rady města dne 10. 6. 2019 a schválen usnesením č. 14/2019. 

Pro: 10, Zdržel se: 0, Proti: 0 
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9. POV 2019 

Ředitelka svazku informovala přítomné o průběhu realizace projektu z Programu obnovy venkova 
na rok 2019. Zdůraznila, že je nutné předložit vyúčtování realizovaného projektu nejpozději do 30. 
11. 2019. a vyzvala obce, které ještě nerealizovaly, aby tak učinily. (Hluboká, Nová Ves u 
Jarošova, Nové Hrady, Poříčí, Příluka a Zderaz). 
 
Valná hromada bere na vědomí informaci k POV 2019. 
 
10. Podání žádosti o dotaci do Programu obnovy venkova na rok 2020 

Ředitelka svazku informovala přítomné o vyhlášené výzvě o dotaci z POV na rok 2020 – příjem 
žádostí probíhá od 1. 12. 2019 do 31. 12. 2019. Výše dotace min. 25 tis., max. 1 mil. Kč. Dotace 
max. 70% nákladů projektu. Vyzvala starosty, aby posílali své projektové záměry ve výši cca 80 – 
100 tis. Kč. Dále informovala, že žádat mohou i samy obce do 2000 obyvatel, ve výzvě je více 
dotačních titulů, zásady naleznou na stránkách PK. Důležité je nezapomenout žádost odeslat 
nejen v papírové podobě, ale i elektronicky. 
 
Valná hromada schvaluje podání žádosti o dotaci do Programu obnovy venkova na rok 2020 a 
ukládá ředitelce svazku zpracování a podání žádosti o dotaci a pověřuje předsedu svazku jejím 
podpisem. 
Pro: 10, Zdržel se: 0, Proti: 0 
 
11. Merida Cyklo Maštale 2019 vyúčtování 

Celkem se závodu zúčastnilo 748 závodníků, z toho 497 v dospělých kategoriích, 177 v dětských 
kategoriích a 20 RT. Oproti loňskému ročníku jsme zaznamenali mírný pokles v jednotlivých 
kategoriích (termín), nicméně na hodnotící schůzi byl letošní ročník označen za jeden z nejlepších 
(organizačně, bohatý doprovodný program, minimální zranění, optimální počet závodníků) Největší 
podíl tvoří závodníci z Pk 499 závodníků, následuje Vysočina 85, Královehradecký 71, Praha a 
Jihomoravský 52, Středočeský 31, dále do 20. 
Finanční vyhodnocení: celkové příjmy akce – startovné včetně přijatých finančních podpor činily 
478 tis. Kč, celkové výdaje činily 351 tis. Kč. Dosažený zisk ve výši 127 tis. Kč bude rozdělen v 
poměru 50 : 50 mezi DSO a generálního partnera akce město Proseč. 
 
Valná hromada bere na vědomí informaci k vyhodnocení a vyúčtování akce Cyklo Maštale 2019. 
 
12. Novohradský sraz veteránů 

Starosta obce Nové Hrady informoval přítomné o proběhlé akci Novohradský sraz veteránů. 
Finanční hodnocení: příjmy 3 700 Kč, výdaje 1 815 Kč. 
 
Valná hromada bere na vědomí informaci k akci Novohradský sraz veteránů 
 
13. Projekt na Terezku bez bariér 

Ředitelka svazku informovala přítomné o projektu bezbariérové rozhledny Terezky. Projekt byl 
slavnostně zahájen 29. 6. 2019 za přítomnosti hejtmana Pardubického kraje, starostů členských 
obcí a občanů mikroregionu. 1. září byl projekt ukončen, výtah byl demontován. V průběhu 
realizace navštívilo rozhlednu 11 dětí do 18 let s průkazem ZTP/P a na 300 dospělých osob, 
kterým chůze po schodech činí problémy. Průměrně byl výtah v provozu 3 - 4 x za den po 
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skupinkách 2, někdy 3 osob. Projekt zhodnotil předseda svazku jako unikátní a prospěšný, 
rozhledna Terezka se tak zařadila mezi několik málo bezbariérových rozhleden v ČR (cca 15). 
 
Valná hromada bere na vědomí informaci k projektu na Terezku bez bariér. 
 
14. Různé (průběh realizace projektů infrastruktury CR, kalendáře, propagace mikroregionu) 

Ředitelka svazku informovala přítomné o průběhu realizace projektů infrastruktury. Realizují se 
celkem 2 projekty:  
Obnova a oprava infrastruktury cestovního ruchu v mikroregionu Toulovcovy Maštale, jehož 
součástí je: 

• znační na turistických okruzích (téměř hotovo, zbývá 1 okruh) 

• pasportizační čísla (bude realizováno) 

• uvítací cedule (ve výrobě, instalace koncem září) 

• Obnovené chemické WC (hotovo) 
• informační stojan v Poličce (ve výrobě) 

• podlaha ubytovny (bude realizováno v listopadu a prosinci) 

Vybavení odpočívadel na cyklotrasách a turistických trasách v mikroregionu Toulovcovy Maštale 

• servisní cyklostojany v mikroregionu (hotovo) 
• Obnovené lavice a stoly u rozhledny (hotovo) 

• prvky pro aktivní trávení volného času (dodáno, zbývá instalace) 
 

Pracovnice SOTM informovala přítomné o marketingových aktivitách na území mikroregionu. 
Jednak o návštěvě slovenských novinářů v Toulovcových maštalích a o foto a video dokumentaci 
turistických cílů v mikroregionu (rozhledny, Muzeum dýmek, cyklo a turistické trasy) v rámci Česko 
- polského projektu realizovaného Českomoravským pomezím. 
 
Valná hromada bere na vědomí informaci k různé. 
 

14. Schválení usnesení 

Komise pro usnesení přednesla návrh na usnesení a provedla rekapitulaci usnesení, které bylo 
jednotlivě přijato a schvalováno po každém bodu programu. 
 
Přednesené usnesení bylo schváleno všemi hlasy. 
 
V Proseči 3. 9. 2019 
 
Předseda svazku:   VVVVVVVVVVVVV 
 
Ověřovatelé zápisu:   VVVVVVVVVVVVV 
 

VVVVVVVVVVVVV         
 
 

zapsala: Lucie Oherová 


